EN Instruction manual AR الاستخدام



صنع في الصين

Made in China

01.283079.04.001

Ice Cube Maker

وصف الأجزاء / PARTS DESCRIPTION



EN Instruction manual

- By ignoring the safety instructions the manufacturer can not be hold responsible for the damage.
- If the supply cord is damaged, it must be replaced by the manufacturer, its service agent or similarly qualified persons in order to avoid a hazard.
- · Never move the appliance by pulling the cord and make sure the cord can not become entangled.
- The appliance must be placed on a stable, level surface.
- The user must not leave the device
- unattended while it is connected to the supply. This appliance is only to be used for
- household purposes and only for the purpose it is made for.
- This appliance shall not be used by children aged less than 8 years. This appliance can be used by children aged from 8 years and above and persons with reduced physical, sensory or mental capabilities or lack of experience and knowledge if they have been given supervision or instruction concerning use of the appliance in a safe way and understand the hazards involved. Children shall not play with the appliance. Keep the appliance and its cord out of reach of children aged less than 8 years. Cleaning and user maintenance shall not be made by children unless older than 8 and supervised.
- To protect yourself against an electric shock, do not immerse the cord, plug or appliance in the water or any other liquid.
- WARNING: Do not use mechanical devices or other means to accelerate the defrosting process, other than those recommended by the manufacturer.
- WARNING: fill with potable water only.
- WARNING: Keep ventilation openings, in the appliance enclosure or in the built-in structure, clear of obstruction.

PARTS DESCRIPTION

- Add water indicator
- Work indicator
- On/off button
- Water reservoir
- Ice storage box Water outlet

BEFORE THE FIRST USE

- Take the appliance and accessories out the box. Remove the stickers, protective foil or plastic from the device.
- Place the device on a flat stable surface and ensure a minimum of 20 cm. free space around the device. This device is not suitable for
- installation in a cabinet or for outside use. Before connecting the appliance to the power source, let it stand
- upright for approximately 2 hours. This will reduce the possibility of a malfunction in the cooling system from handling during transportation.

 Be sure the appliance stays in the upright position during
- transportation.

 Do not use the appliance in ambient temperatures lower than 5 °C.

- Pour the desired volume of water into water reservoir, make sure the
- water level will not exceed te max. sign.

 Turn on the appliance by using the on/off button, the compressor will start working and the operation indicator will illuminate.

CLEANING AND MAINTENANCE

- Always remove the plug from the socket when the device will be cleaned.
- Never immerse the base in water or any other liquid. The device is not
- Clean the base with a damp cloth. Never use harsh and abrasive
- cleaners, scouring pad or steel wool, which damages the device.

 Pour clean water into the water reservoir, use a clean cloth to wipe ervoir around, open the water outlet to drain off the v

GUARANTEE

· This product is guaranteed for 24 months granted. Your warranty is valid if the product is used in accordance to the instructions and for the purpose for which it was created. In addition, the original purchase (invoice, sales slip or receipt) is to be submitted with the date of purchase, the name of the retailer and the item number of the product.

This appliance should not be put into the domestic garbage at the end of its durability, but must be offered at a central point for the recycling of electric and electronic domestic appliances. This symbol on the appliance, instruction manual and packaging puts your attention to this important issue. The materials used in this appliance can be recycled. By recycling of used domestic appliances you contribute an important push to the protection of our environment. Ask your local authorities for information regarding the point of recollection.

AR دليل الإرشادات

- . عند إهمال تعليمات السلامة لا تتحمل الشركة المِصنّعة أية مسئولية عن وقوع
- في حالة تلف سلك الإمداد بالطاقة، يجب استبداله بواسطة الشركة المصنعة أو
- وكيل الصيانة أو أي فني مؤهل لتجنب التعرض إلى المخاطر. • لا تحركِ الجهاز مطلقًا عن طريق سحب السلك، وتأكد من أن السلك لن يصبح

 - يجب وضع الجهاز على سطح ثابت ومستو.
 يجب ألا يغفل المستخدم عن الجهاز أثناء توصيله بالكهرباء

- تم تصميم هذا الجهاز للاستخدامالمنزلي فقط وللأغراض التي صنع من أجلها.
 ينبغي عدم استخدام هذا الجهاز بواسطة أطفال أصغر من 8 سنوات. يمكن
- استخدام هذا الجهاز بواسطة الأطفال من سن 8 سنوات وما فوق والأشخاص ذوي القدرات الجسدية أو الحسية أو العقلية المحدودة أو الذّين يفتقرون إلى الخبرة والمعرفة إذا تم الإشراف عليهم أو إرشادهم بشأن كيفية استخدام الجهاز بطريقة آمنة وفهمهم للمخاطر المحتملة. يجب على الأطفال عدم اللعب بهذا الجهاز. أحرص على بقاء الجهاز والسلك بعيدين عن متناول الأطفال أقل من 8 سنوات. يجب على الأطفال عدم القيام بعملية التنظيف وصيانة المستخدم إلا إذا كانوا أكبر من 8 سنوات وفي وجود من يشرف عليهم.
- لحمَّاية نفَسُكُ مِنَ التعرض إلى صِدمة كهربائية، لا تغمس السلك أو القابس أو
- الجهاز في الماء أو في أية سوائل أخرى. تحذير: لا تستخدم أجهزة ميكانيكية للإسراع من عملية إزالة تجميد الطعام أو أي وسائل أخرى غير تلك الموصى بحا بواسطة الجهة المصنعة.
 - تُحذير: قم بملئه فقط بمياه صالحة للشرب.
- تحذيرً: راعي ألا يتم انسداد أو إعاقة فتحات التهوية في جسم الجهاز والهيكل المحيط

. مؤشر امتلاء الثلج . مؤشر إضافة الماء مؤشر العمل زر التشغيل/إيقاف التشغيل خزان الماء الاحتياطي علبة تخزين الثلج مخرج الماء

قبل الاستخدام الأول

- مبيل المستحدام .وكل قم بإخراج الجهاز والملحقات خارج العلبة. قم بإزالة الملصقات، أو البلاستيك أو ورق الألومنيوم الواقى عن الجهاز. ضع الجهاز على سطح ثابت مستو وتأكد من وجود حد أدى من المساحة الخالية حول الجهاز قدرها 20 سم. هذا الجهاز غير
- مناسب للتركيب بي خزانة أو للاستخدام الحارجي. قبل توصيل الجهاز بمصدر الطاقة، اتركه في وضع قائم لمدة ساعتين تقريبًا. هذا سيقلل من احتمالية حدوث عطل في نظام
 - التريد أثناء النقل. تأكد من بقاء الجهاز في وضع قائم أثناء النقل. لا تستخدم الجهاز في درجات حرارة محيطة أقل من 5 منوية.

. مستعماً • ضع كمية المياه المطلوبة في خزان الماء، تأكد من أن مستوى الماء لا يتجاوز علامة الحد الأقصى. • قم بتشغيل الجهاز باستخدام زر التشغيل/إيقاف التشغيل، سيبدأ الضاغط في العمل وسيضيء مؤشر التشغيل.

- التنظيف وانسيبه. أزل القابس دائم أمن مقبس الحائط عند تنظيف الجهاز. احرص ألا تغمس القاعدة أبدًا في الماء أو أي سائل آخر. لا يمكن تنظيف الجهاز في غسالة الأطباق. نظف القاعدة بقطعة قماش رطبة. لا تستخدم مطلقًا مواد تنظيف قوية أو كاشطة، أو اللوف الخشن أو الألياف السلكية التي
 - قد تتسبب في تلف الجهاز. ضع ماء نظيف في خزان الماء، استخدم قطعة قماش نظيفة لمسح خزان الماء ثم افتح مخرج الماء لتصريفها من الخزان.
- يحمل هذا المنتج ضمان لمدة 24 شهر. يعتبر هذا الضمان سارياً طالما تم استخدام المنتج حسب التعليمات وللأغراض التي صنع من أجلها المنتج ضمان لمدة 24 شهر. يعتبر إرسال إثبات الشراء الأصلي (فاتورة أو ورقة بيع أو إيصال) مع تاريخ الشراء واسم



ولكن يجب تقديمه إلى النقطة المركزية لإعادة تدوير الأجهارة المنزلية الكهربائية والإلكترونية. إن كالاً من الرمز الموجوّد على الجهاز، ودليل التعليمات والتغليف بحذرك من هذه المسألة الهامة. يمكن إعادة تدوير المواد المستخدمة في هذا الجهاز. من خلال إعادة تدوير الأجهزة المنزلية، فإنك تقدم إسهام هام للحفاظ على البيئة التي نعيش فيها. استفسر من السلطات المحلية عن نقطة